
M0077-13-G606 – Series 8 – Questions and Answers 
 
Q1.  Specification G.S. 1045-360 section 4.1.7 Slider Fastener including (4.1.7.1 thru 4.1.7.3) calls for 
YKK products. YKK has advised that this slider is only available in C5 Finish.  Please confirm that this is 
acceptable and advise if specification can be amended to C5 Finish.  

A1.  Clarification 

 ( C5  is Silver finishing , VP is Black Nickel finishing ). For VP finish, we are currently switching 
the code to meet the New Anti-Nickel European Regulation.  
4.1.7.1    Horizontal Chest Pocket – Shall be a 2-way closed end slide fastener, black in colour with 
Auto-locking sliders, two arranged in a head to head relation and one opening from the left and one 
opening from the right.  YKK CFMC 59 DSYG C5 BTM 2 H-H (only) 24 cm (9½”) in length (only).  
Certification of compliance must be provided (YKK Invoice).  
   
4.1.7.2    Side Pockets – They shall be one way closed end fastener with an Auto-locking slider, Enamel 
finish, black in colour, with long pull tab, YKK #12960   CIFC 59 DS6YG C5 5/8, length 13 cm (5”) (only).  
Certification of compliance must be provided (YKK Invoice).  
 
   
4.1.7.3    Interior Access Panel – Shall be a 1-way closed end slide fastener, black in colour with an 
auto-locking slider. YKK 5CI 5/8 CHAIN and DSB C5 SLIDER (only). See sizing chart below.  
Certification of compliance must be provided (YKK Invoice).  
 

M0077-13-G606 – Série 8 – Questions et réponses 
 
Q1.  La spécification GS 1045-360, point 4.1.7, Fermeture à glissière (comprenant les points 4.1.7.1 
jusqu'à 4.1.7.3) exige des produits YKK. YKK a dit que cette fermeture n'est disponible qu'en fini C5. 
Veuillez confirmer que cela est acceptable et dire si la spécification peut être modifiée pour indiquer le fini 
C5. 

R1. Clarification 
 
 (C5 est un fini argent, VP est un fini noir nickel.) Pour le fini VP, nous sommes en train de 
modifier le code pour respecter la nouvelle réglementation européenne antinickel. 
  
4.1.7.1 Poche poitrine horizontale – La fermeture doit être non séparable, de couleur noire, avec deux 
curseurs à blocage automatique disposés en position corps à corps de façon qu’un s’ouvre de la gauche 
et l’autre de la droite. YKK CFMC 59 DSYG C5 VP BTM 2 H-H (seulement), de 24 cm (9 po) de longueur 
(seulement).  
Un certificat de conformité doit être fourni (facture d’YKK acceptable). 

4.1.7.2  Poches latérales – La fermeture doit être non séparable, de couleur noire, avec un curseur à 
blocage automatique, fini émail, à tirette longue. YKK 12960 CIFC 59 DS6YG C5 5/8 po, 13 cm (5 po) de 
longueur (seulement). Un certificat de conformité doit être fourni (facture d’YKK acceptable). 

4.1.7.3 Ouverture pour panneau balistique - – Il doit s'agir d'une fermeture non séparable, de couleur 
noire, avec un curseur à blocage automatique. YKK 5CI 5/8 po, CHAÎNE et FERMETURE BLD, fini C5 
(seulement). Voir le tableau des tailles ci-dessous. Un certificat de conformité doit être fourni (facture 
d’YKK acceptable). 


